



Backing the bold.
Building the future.

→ hvcapital.com

HV Boilerplate, 2026

About HV

HV is one of the leading early-stage and growth investors in Europe. With nine fund generations in 26 years and €2.8 bn in managed assets, HV is one of the continent's most active investors. The investment team has many years of experience in identifying European startups with great potential for success. In addition to international success stories like Flix, Zalando, Delivery Hero, Sumup, and Depop, innovation leaders such as Quantum Systems, Marvel Fusion, Sennder, Neura Robotics, Enpal, and Isar Aerospace, are also part of the portfolio. HV has invested in more than 290 internet and technology companies, supporting startups with ticket sizes ranging from €0.5m to €60m. It is one of Europe's few venture capital firms that can finance startups through all growth phases. HV has a team of more than 60+ investment and operations professionals who provide a variety of perspectives and expertise across the venture capital landscape.

Über HV Capital

HV ist einer der führenden Frühphasen- und Wachstumsinvestoren in Europa. Mit neun Fondsgenerationen in 26 Jahren und einem verwalteten Vermögen von €2,8 Mrd. gehört HV zu den aktivsten Investoren des Kontinents. Das Investmentteam hat langjährige Erfahrung darin, europäische Startups mit großem Erfolgspotential zu erkennen. Neben internationalen Erfolgsgeschichten wie Flix, Zalando, Delivery Hero, Sumup, and Depop, gehören auch die Innovationsführer Quantum Systems, Marvel Fusion, Sennder, Neura Robotics, Enpal, oder Isar Aerospace zum Portfolio. HV sucht kontinuierlich nach führenden Startups aller Branchen wie SaaS, deep tech, climate tech, FinTech und consumer goods und hat bereits in rund 290 Internet- und Technologieunternehmen investiert. HV unterstützt Startups mit Kapital zwischen €0,5 Mio. und €60 Mio. und ist einer der wenigen Risikokapitalgeber in Europa, der diese Unternehmen in allen Wachstumsphasen finanzieren kann. Ziel dabei ist es, langfristige Partnerschaften für nachhaltiges Wachstum einzugehen. HV Capital verfügt über ein Team von mehr als 60+ Professionals, die vielfältige Perspektiven und Expertise im Bereich Risikokapital einbringen.